
ЗАПИСНИК 

Са поновљене редовне седнице Скупштине ФК – ОФК „ Београд“ , одржане дана 

26.07.2022. године у 18 часова у PRESS сали ФК ОФК Београд, Мије Ковачевића 10а.  

На основу члана 40. став 7 Статута ФК – ОФК „ Београд“ (у даљем тексту Клуб) и члана 

27. став 5 Пословника о раду Скупштине, председник Скупштине Клуба Раша Андејевић 

сазвао је редовну седницу Скупштине Клуба за 26.07.2022. године у 18 часова. 

За седницу је предложен следећи 

ДНЕВНИ РЕД 

1. Евидентирање присутних чланова Скупштине Клуба прозивком и њихова 

верификација. 

2. Избор записничара и два оверивача записника. 

3. Предлог за допуну дневног реда тачкама 7, 8 и 9. 

4. Усвајање записника са претходне седнице Скупштине Клуба.  

5. Извештај о раду Управног одбора Клуба између две седнице Скупштине Клуба. 

6. Усвајање неопозиве оставке председника Управног одбора Клуба. 

7. Предлог и именовање новог председника Управног одбора Клуба. 

8. Именовање радног тела за примопредају дужности. 

9. Именовање законског заступника Клуба. 

10. Разно 

 

ПОД 1,  Констатовано је да Скупштина Клуба тренутно броји 29 чланова уместо 31-ог 

члана колико износи пун састав Скупштине (члан Скупштине Дејан Војводић је 

преминуо, Дејан Јевтић није више члан првог тима Клуба) и да седници Скупштине 

Клуба присуствује 21 члан Скупштине, што је утврђено непосредном прозивком, тако да 

Скупштина може несметано да ради и доноси валидне одлуке. 

Раша Андрејевић је затражио од чланова Скупштине да верификују ову констатацију. 

Донета је једногласна  

ОДЛУКА 

Верификује се присутност од 21 члана на седници Скупштине Клуба.  

Списак чланова Скупштине који су присутни на седници је прилог 2 овог 

записника. 



ПОД 2,  Председник Скупштине, Раша Андрејевић, је предложио да записничар буде 

Драган Раденковић а оверивачи записника Александар Гајовић и Марко Миљковић па је 

предлог ставио на изјашњавање. 

Донета је једногласна  

ОДЛУКА 

Именовани су Драган Раденковић за записничара а Александар Гајовић и 

Марко Миљковић за овериваче записника. 

ПОД 3, Председник Скупштине је напоменуо да су се околности промениле што се тиче 

дневног реда седнице Скупштине која је одложена због недостатка кворума па је 

предложио да се дневни ред допуни тачкама 7, 8 и 9. 

7. Предлог и именовање новог председника Управног одбора Клуба. 

8. Именовање радног тела за примопредају дужности. 

9. Именовање законског заступника Клуба. 

Председник Скупштине је позвао чланове Скупштине да се изјасне о допуњеном 

Дневном реду. 

Донета је једногласна 

ОДЛУКА 

Усвојен је Дневни ред са допуном. 

ПОД 4, Раша Андрејевић је напоменуо да је записник са претходне седнице Скупштине 

Клуба подељен члановима Скупштине, па је предложио да се исти усвоји. 

Донета је једногласна  

ОДЛУКА 

Усваја се записник са редовне седнице Скупштине Клуба од 02.12.2021. 

године. 

ПОД 5, Председник Скупштине Клуба, Раша Андрејевић, замолио је председника 

Управног одбора Клуба да изнесе извештај о раду између две седнице Скупштине 

Клуба. Саша Стевановић је свој извештај изнео кроз спортски и финансијски сегмент. 

Комплетан извештај је прилог 1 овог записника. После излагања председника 

Управног одбора Клуба за дискусију су се јавили Милош Смиљанић који је поставио 

питање председнику Управног одбора да ли је, сходно ранијем разговору о финансијама, 

и даље на становишту да од његовог постављења до данас није додатно задужио Клуб. 

Саша Стевановић му је одговорио да су остале неке обавезе према играчима, тренерима, 

Петковић тиму, ФСБ, али да је и он затекао сличну ситуацију пошто је он преузео место 

председника Управног одбора. Уосталом све ће се то видети у документима приликом 

примопредаје. За реч се јавио Велимир Поповић који је у почетку своје дискусије био 

прекидан од стране појединих чланова Скупштине тако да је одустао од дискусије. За 

реч се јавио и Драган Раденковић који је затражио да се људи не провлаче кроз блато, 

сви смо грешили и навијачи су грешили али ајде да смиримо ситуацију и изаберемо 



човека који ће пробати да настави да води Клуб. Следећи дискутант је Милан Грујић 

који је рекао да постоје велике тензије, тонемо све дубље и дубље и две ствари ми 

сметају, били смо први са четири бода предности а завршили смо као трећи са 10 бодова 

заостатка. Што се тиче финансијског извештаја смета ми што нисмо добили документа 

пре да би могли ваљано да дискутујемо. Нећемо се излечити ако некога жигошемо. 

Желим свима вама више слоге, али ако поштујете себе поштујте и друге. Следећи је 

дискутовао Марко Миљковић који је рекао да је Саша Стевановић дошао на позив 

навијача када је у Клубу био мрак и који је успео да подигне Клуб. Ми смо препознали 

то и ништа не можемо да замеримо. Саша Стевановић ће бити један од ретких који ће 

отићи чистог образа. За дискусију се јавио и Саша Стевановић који је рекао да ову 

ситуацију не схвата као напад на њега, рекао је да није радио сам да је иза њега стајао 

Управни одбор. Грешили смо а имали смо велику жељу.  Пуних годину дана смо били 

први на табели, али нисмо успели да задржимо фокус. Један од разлога моје оставке је и 

то неиспуњење прокламованог циља. Захвалио би се председнику Скупштине, 

заменицима, свим члановима секција Скупштине, Управном одбору и свима са којима 

сам сарађивао ових годину и по дана. Александар Гајевић је истакао да од ниједног 

дискутанта није чуо зашто нисмо успели. Саша Стевановић је дошао као човек са 

великом добром вољом, и све би било другачије да смо успели. 

После дискусије, Раша Андрејевић је позвао присутне чланове Скупштине да се изјасне 

о извештају о раду председника Управног одбора 

Донета је једногласна 

ОДЛУКА 

Усваја се извештај о раду Управног одбора Клуба између две седнице Клуба. 

ПОД 6, председник Управног одбора Клуба Саша Стевановић поднео је неопозиву 

оставку и затражио је од чланова Скупштине да је усвоје. Председник Скупштине  Раша 

Андрејевић је истакао да неће отварати дискусију по овој тачки дневног реда и позвао је 

присутне чланове да усвоје неопозиву оставку Саше Стевановића на место председника 

Управног одбора Клуба. 

Донета је једногласна 

ОДЛУКА 

Усваја се неопозива оставка Саше Стевановића на место председника 

Управног одбора Клуба 

ПОД 7, председник Скупштине је позвао Александра Гајовића да изнесе предлог за 

новог председника Управног одбора Клуба. Предлог Александра Гајовића је да Дејан 

Вуксановић буде нови председник Управног одбора Клуба. Комплетан текст предлога 

је прилог 3 овог записника. После изношења предлога, Дејан Вуксановић се обратио 

члановима скупштине рекавши да је навијач Клуба од седме године живота. Мајка је 

увек играла спортску прогнозу на победу ОФК Београда, без обзира де игра. На питање 

зашто мајка је одговорила да је ОФК Београд уникатан, да су прави романтичари и од 

тада сам и ја постао привржен Клубу јер мислим да смо делили исте вредности. Помно 

сам пратио генерацију Илије Петковића, Слободана Сантрача, Нинослава Зеца и осталих 



и идеја ми је да кроз шестогодишњи период покушамо сви заједно да вратимо Клуб у 

супер лигу, са свим ентутијастима, онима који су само за спорт и спортску борбу, без 

размирица без подметања.биће тешко, напорно али само јединствени можемо да успемо. 

Почаствован је што ће наследити Сашу Стевановића, за кога може све најбоље да каже, 

и да у претходном периоду није било све тако црно, били смо најефикаснији Клуб и само 

рударским радом, сви заједно, без саплитања, задњих намера можемо да остваримо 

зацртано. На крају се захвалио што ће бити кандидат за председника Управног одбора 

Клуба. 

Затим је Председник Скупштине је позвао чланове да се изјасне о предлогу. 

Донета је једногласна 

ОДЛУКА  

За новог председника Управног одбора Клуба именује се Дејан Вуксановић. 

ПОД 8, Раша Андрејевић је изнео да предлог да радно тело које ће извршити 

примопредају дужности између старог и новог председника Управног одбора, чине 

Стеван Вишњић, Велимир Поповић, Лука Крпић (као чланови Надзорног одбора) и 

Живорад Лекић. Пошто није било других предлога, позвао је чланове Скупштине да се 

изјасне. 

Донета је једногласна 

ОДЛУКА  

Радно тело за примопредају дужности чине Стеван Вишњић, Велимир 

Поповић,Лука Крпић и Живорад Лекић. 

ПОД 9, Последица избора новог председника УО Клуба је доношење одлуке о избору 

новог законског заступника Клуба и лица овлашћеног за подношење пријаве о промени 

законског заступника Клуба. Предлог председника Скупштине је да се уместо 

досадашњег законског заступника Клуба Саше Стевановића именује Дејан Вуксановић 

за новог законског заступника Клуба а да подношење пријаве код АПР-а изврши 

Владимир Рашић, секретар Клуба 

Донета је једногласна  

ОДЛУКА 

Да се Саша Стевановић разрешава дужности законског заступника Клуба.  

Донета је једногласна  

ОДЛУКА 

Да је нови законски заступник Клуба Дејан Вуксановић 

Донета је једногласна  

ОДЛУКА 

Да Владимир Рашић, члан Скупштине Клуба, поднесе у АПР-у пријаву о 

промени законског заступника Клуба 



ПОД 10, Раша Андрејевић је изнео предлог да се изврши усаглашавање свих пословника 

и правилника о раду органа Клуба до следеће редовне седнице Скупштине (децембар 

2022. године), јер исти нису донети иако је термин био ова седница Скупштине. 

Предложио је да носилац посла буде Управни одбор Клуба уз помоћ чланова органа 

Клуба на које се пословници, правилници и други акти односе. Пошто није било 

дискусије по овом питању, позвао је чланове Скупштине да се изјасне. 

Донета је једногласна  

ОДЛУКА 

Управни одбор Клуба да до наредне седнице Скупштине Клуба (децембар 

2022.године) усагласи све потребне пословнике и правилнике органа Клуба. 

Извинивши се што није на почетку позвао чланове Скупштине да минутом ћутања одају 

пошту преминулим бившим играчима Небојши Вучићевићу и Младену Божовићу као и 

члану Скупштине Дејану Војводићу, Раша Андрејевић их је позвао да то сада ураде. 

Под овом тачком дискутовали су Владимир Рашић, Стевица Кузмановски и Марко 

Миљковић који су се захвалили Саши Стевановићу на сарадњи, и за добро Клуба 

потребно је сви заједно да радимо. Подршка новом руководству и све најбоље. Ванредна 

седница се убрзо очекује након формирања предлога за чланове Управног одбора а на 

њој би требало да се изврше и неке измене статута. 

Пошто је овим исцрпљен дневни ред Скупштине, председник Скупштине Клуба, Раша 

Андрејевић је закључио редовну седницу у 19,00 часова. 

Прилози: Прилог 1, Прилог 2 и Прилог 3 

Београд, 02.12.2021.године. 

 

 

  

 

 

 

 

 

Записничар 
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--------------------------------------------- 

Оверивачи записника 

Александар Гајовић 

 

---------------------------------- 

Марко Миљковић 

 

-------------------------------- 

 

Председник Скупштине  

ФК ОФК Београд 

Раша Андрејевић 

 

-------------------------------------------- 


